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Vrienden van SSVU afdeling Zwemmen 

In 1945 werd de afdeling Zwemmen opgericht. 

Er mocht gezwommen worden in het zwembad Ozebi mits men zelf de kolen voor de 

verwarming meenam. 

De zwemafdeling had een afdeling waterpolo, vrij zwemmen, er werd lesgegeven en er 

werd ook aan uitwisselingen gedaan met een zwemvereniging in Hannover, Duitsland. 

Eveneens werd er jarenlang deelgenomen aan landelijke onderlinge wedstrijden 

georganiseerd door de BSSO (nu Railsport) en aan diverse lange baan prestatietochten. 

Het vinden van mensen die mee wilden helpen was lange tijd geen probleem en de 

vereniging draaide dan ook jarenlang erg goed. 

Menig spoorman/vrouw en kinderen hebben bij deze afdeling hun zwemdiploma’s gehaald 

en hebben hele goede herinneringen aan die tijd. Natuurlijk vonden er wel eens minder 

leuke dingen plaats maar die werden d.m.v. een goed gesprek tot een goed einde 

gebracht. 

Eind jaren 90 werd het wat moeilijker om vervanging te vinden voor kader en bestuur. 

Iedereen wilde dolgraag zwemmen maar de verantwoording werd liever niet op zich 

genomen. 

In 2005 was zelfs het thema van de algemene ledenvergadering: Zwemmen we nog na 

2005? 

Ja er werd nog gezwommen na 2005 maar in 2009 moest de vereniging echt stoppen 

omdat er, ondanks het vele lobbyen,  geen vervanging gevonden kon worden voor de 

zittende bestuursleden waarvan de jongste (de penningmeester) 45 jaar was , twee 

bestuursleden van 55 jaar en de overige bestuursleden 72 jaar, 79 jaar, 80 jaar en 85 

jaar waren. 

Ook de meeste mensen die les gaven waren ouder dan  65 jaar. 

Iedereen wilde best doorgaan maar de regels en eisen die er steeds meer bijkwamen 

maakten het de lesgevers steeds moeilijker om aan die regels en eisen te voldoen. 

Met pijn in het hart is er eind 2008 voor het laatst gezwommen. 

Als afsluiting van het bestaan van de zwemclub is er een speciale dag georganiseerd in 

Zwembad Merwestein in Nieuwegein, waar ieder lid een aantal uren heerlijk kon komen 

zwemmen. Een hapje en een drankje konden aan het buffet worden afgehaald. Na afloop 



kreeg ieder aanwezig lid een lepeltje uitgereikt met het logo van de afdeling. In menig 

gezin worden de lepeltjes dagelijks gebruikt maar ook menigeen koestert het als een 

goede herinnerring aan een fantastische tijd bij de zwemclub. 

In april 2009 werd de laatste algemene ledenvergadering gehouden. Een avond die werd 

afgesloten met een leuke sketch en een hele leuke bingo waardoor een ieder die deze 

avond aanwezig was met een goed gevoel naar huis toe ging. 

Omdat het onderlinge contact toch wel erg gemist werd is er besloten om in 2010 een 

bijeenkomst te organiseren in het ontspanningsgebouw van SSVU in de St. 

Jacobsstraat. 

Begonnen is met het bestuur en kader uit te nodigen en een aantal mensen die in 

onderlinge gesprekken aangegeven hadden dat ze het zwemmen zo misten. 

Er moest door iedereen een bedrag betaald worden om de avond te kunnen financieren 

maar dat was voor niemand een probleem. Omdat de avond zo leuk verlopen was is er in 

2011 weer een avond georganiseerd, nu aangevuld met mensen die op de eerste avond op 

een lijst erbij waren gezet door de aanwezigen omdat ze deze mensen misten. 

Beide avonden zijn er foto’s gemaakt. 

Er werden oude foto’s vertoond van de afgelopen jaren en ook foto’s van 1 van de leden 

die een  bezoek aan Nieuw Zeeland had gebracht. Natuurlijk waren er ook weer beelden 

te zien van treinreizen, o.a. de Bernina express en een treinreis in Noorwegen.  Als alles 

het toelaat zal er in 2012 weer een avond worden gehouden. Dit is natuurlijk afhankelijk 

van de gezondheid van de meeste oud-leden. 
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